
Verslag Jaar vergadering 2018 

Op zaterdag 21 april hielden we onze Algemene Ledenvergadering, die ook dit jaar weer 
goed bezocht was. Ondanks dat de meeste SISers niet van die vergadertijgers zijn doet het 
deugd dat er toch een mooie opkomst was. Voor de duivenveiling waren behoorlijk wat 
duiven ingeschreven. Dit jaar hielden we een minimumprijs van € 10,-- aan, wat goed 
werkte. De meeste duiven werden verkocht, een aantal blauwzwart gebanden gingen voor 
de minimumprijs weg maar er werden ook dieren voor flink hogere bedragen geveild. 
Uitschieters waren een koppel Gaditano piepers van Theo Iterson, die na een spannende 
biedingsstrijd tussen Kees v.d. Weel en Bas Mullekes uiteindelijk met Kees mee naar huis 
gingen. De Duivenbonnen en de loterij deden het ook niet slecht, dit tot grote vreugde van 
de penningmeester. De vergadering verliep vlotjes ondanks de vele onderwerpen die 
besproken werden. Na de pauze volgden de prijsuitreiking en de loterij met een mooie 
prijzentafel; die deze keer gevuld was door o.a. Dierenwinkel Harstduiven. De nabespreking 
aan de stamtafel duurde tot in de kleine uurtjes! Zie hieronder het verslag van de 
vergadering.  

Opening. De voorzitter heet iedereen welkom, opent de vergadering en geeft het woord aan 
Kees Mens de penningmeester. Kees verklaart dat we een goed jaar hebben gehad o.a. door 

de opbrengsten van de duiven verkoop in Houten 
waar we voor de leden voor €  1.180,-- aan duiven 
verkochten en waarvan er € 212,50 in de SIS kas 
terecht kwam verder waren er de duivenveilingen, 
de duivenbonnen en de loterijen, met speciale dank 
aan de leden die de verkoopopbrengst van de 
duiven geheel of gedeeltelijk schonken aan de 
clubkas.  We hebben een behoorlijk saldo maar dat 
is ook nodig daar we volgend jaar ons 30 jarig 

jubileum vieren, wellicht weer een heel weekend, en dat zal het nodige gaan kosten. Kees 
legt het financieel jaarverslag ter inzage.                                                                                                                                             
Automatische incasso. Kees deelt mee dat de incasso naar januari wordt verplaatst, zegt 
tevens dat deze goed loopt maar nog lang niet alle leden gebruik maken van deze service en 
roept de leden op dit wel te doen, het scheelt de ledenadministratie veel werk.           
Kascontrole. Simon Visser heeft de kascontrole gedaan en verklaart dat alles er netjes en 
verzorgd uitziet en beaamt dat er en behoorlijk saldo is. Dit jaar heeft Simon de kascontrole 
alleen gedaan maar vind dit geen goede situatie, Ton Roos meldt zich aan om het komend 
jaar samen met Simon te doen. 

De voorzitter neemt het woord en geeft een opsomming van de werkzaamheden van het 
bestuur en de door de SIS bezochte en nog te bezoeken vergaderingen en evenementen. 

Standaardcommissie. Quebrado Murciano; de kleuren Blauwzwart geband, blauwschimmel  
en roodzilver zijn erkend, dit heeft wel in het KD Magazine gestaan maar is door de NBS nog 
niet vermeld in de NBS standaard en ook niet in de lijst met erkende sierduivenrassen op de 
NBSsite.                                                                                                                                                  
Gaditano; na ras besprekingen met de fokkers hebben wij een voorstel tot aanpassing van 
de Gaditano standaard in gediend bij de standaard commissie. Klik onder of boven voor 
volgende pagina. 

 



Moroncelo; ook voor dit ras is er in overleg met de fokkers een voorstel tot aanpassing van 
de standaard ingediend.                                                                                                
Standaardtekeningen. Voor de volgende 
rassen zijn foto’s ingediend bij de standaard 
commissie opdat de tekenaar dhr. Frindel 
kleurtekeningen voor deze rassen kan 
maken: Grandino, Gorguero, Morrillero, 
Moroncelo en Gaditano. Het wachten is nu 
op de contourtekeningen van dhr. Frindel, 
die na een fiat van ons ingekleurd worden. 
De voorzitter brengt in herinnering dat nog 
niet erkende kleuren in een ras, op iedere 
clubbijeenkomst ter erkenning kunnen 
worden aangeboden, t.w. vier duiven in dezelfde kleurslag, zie de regels op de site van de 
NBS. De voorzitter wijst ook op de mogelijkheid om keurmeester te worden van het ras dat 
je fokt, voor info informeer bij het bestuur.                                                                                                                                                 
Voorstel loskoppeling fokkerskaart/abonnement KDmagazine. Het voorstel zal op de A.L.V. 
van de NBS op 9 juni besproken worden en in stemming gebracht. Er zijn al een aantal 
positieve reacties bij ons binnen gekomen en nu zullen we bij andere clubs moeten gaan 
lobbyen. Vanuit de zaal oppert Huub Vermeulen dat we wel wat meer druk mogen 
uitoefenen om iets te bereiken.                                                                                                  
Verplaatsing Clubdag. Over dit onderwerp konden de leden voorafgaand aan de A.L.V. 
digitaal stemmen, dit om de leden die niet op de vergadering aanwezig konden zijn ook een 
stem te geven. Daarnaast kon er ook op de vergadering gestemd worden, er zal streng op 
dubbelstemmen gelet worden. De uitslag van de stemming zal vermeld worden in het SIS 
bulletin van oktober. Vanuit de zaal wordt geopperd dat eigenlijk alleen leden zouden 
mogen stemmen die ook daadwerkelijk duiven op de show inzenden. Het bestuur heeft 
ervoor gekozen om alle leden te laten stemmen.                                                                                                                             
Allround Kampioenschap. Bas geeft aan dat er 20 inschrijvers zijn en er al vijf keuringen zijn 

gedaan. Omdat er ongetwijfeld nog wel een paar inschrijvers 
zullen afvallen roept hij de leden op om alsnog in te schrijven. 
Bas bedankt ook Gerard Rodenburg voor zijn restauratie van 
de Allround Bokaal.                                                                                                               
Evenementen. Van 18 t/m 20 januari werd de NBS 
bondsshow gehouden in Boskoop, het was voor de SIS een 
succes en ondanks de kinderziekten die er waren hopen we 
hier volgend jaar weer te staan, een volledig verslag staat op 
de SIS site onder showverslagen.                                                       
Ras presentatie. Twee maart hebben Freddie Weber en 
Simon Visser een geslaagde ras presentatie over Spaanse 
rassen en de Gorguero in het bijzonder, met PowerPoint en 
duiven gegeven bij de EZHSV in het kader van ‘’meer samen 
doen’’ in december geeft Marcel Fehling ook een presentatie.                                                                                                     

Proffsportbeurs Houten. 3 en 4 maart hebben we met de kleine SIS stand weer op de beurs 
gestaan, we hadden veel aanloop in de stand en veel duiven verkocht, ook hiervan vindt U 
een verslag op de SIS site onder showverslagen. Klik onder of boven voor volgende pagina. 



Animal Event. 3 t/m 6 mei staat de SIS met een mooie stand op dit evenement waar 30 
duizend bezoekers op af komen.                                                                                                           
Ras presentatie. 2 juni geven Simon Visser en Freddie Weber een 
ras presentatie over Spaanse rassen en de Gorguero in het 
bijzonder op het Keurmeesters congres in Beek.                   
Loskoppeling voorstel. 9 juni zijn Marcel en Bas op de A.L.V. van 
de NBS ter verdediging van het voorstel en verzorgt Marcel een 
PowerPointpresentatie over het houden van Spaanse duiven op 
de SIS manier.                                                                                                                     
Dag van de Sierduif. 6 augustus staat de SIS stand op de NBS 
‘’Dag van de Duif tijdens de 109e Landbouwdag Opmeer. Ook een 
drukbezocht evenement.                                                           
Europashow. Van 9 t/m 11 november wordt deze gehouden in 
Herning, Denemarken. SIS leden kunnen inschrijven t/m 24 
augustus. Arie de Ruijter, Arend Zoutenbier en Bas Mullekes gaan er hen en hebben ook 
enkele dieren ingeschreven, belangstellende kunnen zich melden bij Bas of Arend. 

SIS site. Bas meldt dat de site steeds completer wordt met een tweemaandelijks clubbericht 
en verslagen van de shows, vergaderingen en evenementen die we als club organiseren of 
bezoeken, ook is het de bedoeling dat de advertenties van onze zakelijke adverteerders ook  
op de site komen te staan. De SIS facebook pagina loopt goed we hebben nu 505 leden en er 
worden veel duivenfoto’s en duivenfilmpjes geplaatst. Arie de Jong houdt scherp toezicht op 
wat er geplaatst wordt.  

SIS bulletin. De voorzitter deelt mee dat het SIS bulletin na de vergadering wordt uitgedeeld.   

Fokkersadvertenties. Bas zegt dat we nu 12 fokkersadvertenties hebben en er nog ruimte is 
voor enkele nieuwe advertenties. 

Prijsuitreiking. Het verslag van de prijsuitreiking van de Clubdag, de EZHZV show en 
Championshow staat elders op de SIS site. 

Duivenbon. Na de prijsuitreiking volgt de veiling 
van de duivenbonnen, er worden 9 bonnen 
verkocht. De opbrengst is € 340,-- voor de clubkas. 

Duivenveiling.  De duiven die worden aangeboden 
worden bijna allemaal verkocht en de opbrengst 
voor de club is € 167,50                                

Loterij. We hebben weer een mooi gevulde 
prijzentafel die deze maal gevuld is door o.a. Dierenwinkel Harstduiven, de loterij brengt           
€ 335,-- op 

Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering en bied iedereen namens de SIS een drankje aan.  

Bas Mullekes.  


